
Het sluiten van de jacht op haas en konijn zal leiden tot grote schade bij boomkwekers, in de sierteelt 
bij groenteteelt en fruitteelt. Wie gaat dit vergoeden?

Waar gaat dit geld voor vergoeding vandaan komen? De belastingbetaler zal dit uiteindelijk moeten 
bekostigen. 

Als we de populatie laten groeien en na jaren weer moeten gaan reduceren zal dit veel tijd en 
weerstand opwekken. Er zullen meer ongevallen in het verkeer komen. Denk aan mensen die een 
haas of konijn ontwijken op de weg met een auto. Grote populaties zal leiden tot meer ziekten onder 
de konijnen en hazen met veel dierenleed. En de besmetting op huisdieren zal ook groter worden.  

Een jager is veel in zijn jacht aanwezig en zal veranderingen in de stand van het wild snel kunnen 
monitoren en daar naar handelen. Een jager is niet gebaat met een te kleine hazen of konijnenstand. 
Dus hij zal er ten alle tijden voor zorgen dat deze op peil blijft. Wij begrijpen ook dat de ziekte onder 
de konijnen hard heeft toegeslagen maar een konijn heeft in de loop der tijd wel bewezen dat ze zich 
snel herstellen. Een goed jager zal ook hier naar handelen.   


